

Kallade

Tobias Eklund	Operativt ansvarig
Anders Berggren	Ledamot
Tomas Stenberg	Ledamot
Malte Gustafsson	Koordinator

1. **Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen**

Tobias hälsade deltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. **Val av protokollförare samt justerare**

Malte valdes till protokollförare.

3. **Föregående protokoll**

Snöskotersektionen tog del av nedanstående protokoll:

- Protokoll Snöskotersektionen Nr. 8

Därefter lades det till handlingarna.

4. **Ärenden**

4.1 **Tävlingskalender**

Snöskotersektionen gick igenom de helger som fanns lediga för tävlingar. Tobias fick i uppgift att föra en dialog med en eventuell final. Malte fick i uppgift att delge Infront den preliminära kalendern.

4.2 **Tillsättning av ny Supervisor**

Fredrik Johansson (Öredalens IK) ansöker om uppdrag som Supervisor i Snöskoter.

Snöskotersektionen beslutade att bevilja ansökan och utse Fredrik Johansson som Supervisor i Snöskoter.

4.3 **Regelmöte**

Snöskotersektionen behöver få klart reglementet för 2024. Snöskotersektionen kommer till nästa möte gå igenom de justeringar som är tänkta och lämna in till berörd person på Svemo kansli.

4.4 **Förare ansöker om dispens**

Snöskotersektionen tog del av inkomna ansökningar om dispens för Ungdomslicens. Snöskotersektionen beslutade att bevilja inkomna ansökningar.

För beviljade ansökningar förtydligar Snöskotersektionen att om förutsättningarna kring ansökan förändras, kan Snöskotersektionen omgående dra tillbaka beslutet och föraren återgår då till ordinarie licensklass.

4.5 VM/Nordiskt samarbete

Det har inkommit en fråga kring hur Svemo och de nordiska länderna ska hantera ett VM i Turkiet. Snöskotersektionen gick igenom olika alternativ och kommer åtminstone föra en dialog med NMF kring hur situationen ska hanteras.

Snöskotersektionen tog del av det senaste kontraktsförslaget från Infront och förde diskussioner om någon potentiell arrangör kan tänkas skriva på kontraktet.

5. Rapporter

5.1 Förarlicensstatistik

Snöskotersektionen tog del av den senaste licensstatistiken.

5.2 Ekonomi

Snöskotersektionen tog del av den senaste ekonomirapporten.

6. Övrigt

6.1 SM-Material som behöver beställas

Snöskotersektionen fick frågan om det är något SM-material som behöver beställas.

6.2 Ungdomsmaskin i GH

Snöskotersektionen har tagit emot en förfrågan om att använda Ungdomsmaskiner i Guldhjälms.

Snöskotersektionen kommer i dagsläget inte göra någon justering i SR, men kommer öppna upp för att testa detta. Detta kommer göras i dialog med eventuell arrangör och ska framgå i evenemangets TR.

7. Nästa möte

Bestäms senare

8. Avslutning

Tobias tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid Protokollet

Malte Gustafsson

2023-11-23